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حازم صلاح أبو اسماعيل

مشاهدينا مساء الخير انا ومن بعد الطوفان انا حتى لو سالت الدماء هل هزا هو الشعار الزي يرفعه الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل ام
انه صاحب حق يدافع عنه باستماتة وبالتالي لا يجب ان نلومه بل يجب ان نحييه. شيخ حازم صلاح ابو اسماعيل - 00:00:00

اهلا بك. اهلا مقدمة هي محايدة تماما. مقدمة انا جاية اتخانق. جاي اتخانق. جاي اقول ان برنامج الحقيقة فكان سببا في تضليل
الجماهير وكلام جامد حضرتك في ده وان شاء الله حادافع عن برنامج الحقيقة جيدا - 00:00:20

سيب ده للمشاهد. بس خليني ابدأ يعني عشان نبقى ما بنبعدش عن الاحداس. في حدث اساسي غدا تتعلق به الافئدة والقلوب
والابصار يتعلق اه باهم اه قضية وهي قضية اه محاكمة الرئيس السابق ونجليه ووزير الداخلية الاسبق وستة من كبار مساعديه. اه

يعني الناس - 00:00:40
آآ دخلت في لعبة التوقعات وكأننا في ماتش كورة. الحكم هيبقى ايه وبتدخل ايضا في ردود الافعال. عندها اعتقاد بان سواء كان

الحكم مشددا او مخففا هتبقى فيه ردود فعل غاضبة من هنا او من هناك. مازا تتوقع وكيف نتعامل مع - 00:01:00
الحكم. شكرا جزيلا. بسم الله الرحمن الرحيم. اولا احب اكشف بس للناس عن موهبة جديدة انا اكتشفتها في حضرتك وهي حسن

اختيارك لفريق العمل. الاستازة فاطمة قنديل اللي بتشتغل معكم دي دي حاجة ما شاء الله! وانا يعني احيي فريق الاعداد -
00:01:20

تحية مؤقتة لغاية ما اشوف ايه اللي هم محضرينه الفخاش انا فاهمهم كويس يعني. اما في الحوار طالما في حوار يبقى ما فيش
كمين ولا فيه الغام يعني. حجة بحجة. يا رب. شف سيدي اولا القضية بتاعة بكرة دي تعرف حضرتك انها - 00:01:40

حتى على المستوى الشخصي تمثل بالنسبة لي اعتصار الم لقلبي. يعني حاسس بعسرة الالم مؤلمة. ثم هي مؤلمة للشعب المصري كله
لكرامته. ليه بقى؟ كون ان انا اوصل لجلسة الحكم - 00:02:00

يعني المحاكمة وصلت لاخرها وممكن يصدر الحكم بكرة. في زل استمرار الوضع في السلطة القضائية بدون صدور قانون سلطة
قضائية يخلي التحقيقات كانت تحقيقات نزيهة. يخلي اختيار الدواير اختيار الناس تطمئن له. يخلي حتى جهات الدولة - 00:02:17

اللي بتتعاون مع النيابة بتقدم لها المعلومات. جهات التحقيق بيتقدم لها المعلومات. انا ما يهمنيش الحكم انما يهمني ان التحضير له
وصلنا لجلسة بكرة في حالة مؤسفة ومشينة ومزرية. مم. الكلام ده مش مؤسف ولا مشين ولا مزري - 00:02:37

السلطات الموجودة هي حرة بتعمل متناسب مع اللي بتعمله على طول. ده طبيعي بالنسبة لها. انما يا استاز وائل ده مشين لنا احنا
كناس يسموها فصائل سياسية يسموها قوى سياسية يسموها احزاب يسموها كيف - 00:02:57

يقبل شباب الثورة والاحزاب والفصائل ان سنة وتلت تمضي على ثورة ما كانش طلبها الاصلي هو اصلاح المنزومة القضائية عشان
التحقيق يمشي مزبوط. اه. احنا النهاردة من ضمن الاشياء المشينة الرهيبة في الليلة دي اللي صابح بكرة - 00:03:14

الحكم ان انا عندي حتى احد المرشحين الحاليين احمد شفيق كان كان رئيس وزراء في فترة صغيرة جدا حصل فيها حاجتين. حرق
مستندات امن الدولة على مستوى مقرات امن الدولة كلها. معناها رئيس وزراء بيتخلص - 00:03:34

وبيخلص البلد من من من المستندات اللي ممكن تدل عليها. ده ده ده طعنة رهيبة ازاي تقبل لكرامة اي انسان يبقى ازا مستندات امن
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الدولة اللي كان ممكن تبقى مؤثرة في حكم بتاع بكرة الصبح مش موجودة. ثانيا طبعا كانت حكاية تهريب الاموال. الحقيقة -
00:03:54

انا كل ما بقابل حد مين مش عارف اتحاد السورة امناء السورة شباب السورة الفصائل الاحزاب اقول لهم ازاي بقيتوا الفترة دي كلها
من غير ما تطالبوا. احنا انا شخصيا يعني من شهر اكتوبر الماضي - 00:04:14

لما بدأ الكلام يظهر بقى ان اللعب يبقى على كبير اوي اوي اوي اوي. طلعت بيان وقلته في خطاب مشهور كان في ميدان التحرير عن
المنزومة الثلاثية دي اللي انا بطالب بها. قلت انا طلباتنا محددة - 00:04:30

جهات الامن جهات القضاء جهات الاعلام. انت شايف دي جهات استخدامها النزام السابق فيما قبل. وبالتالي لا يجب ان تبقى كما هي
هي اللي هتوصلنا للحكم اللي هيصدر بكرة. بس انا شايف ان الحكم مش هيصدر بكرة. ليه؟ انت تتوقع الا يصدر يعني ده طبعا جايز

ربنا يخلف ظني بس - 00:04:46
بس انا اتوقع تماما ان خلاص ده احنا قدام اجهزة مخابرات الفريق والمشير والمجلس العسكري نجح نجاح خلاص هايل انه وصلنا

لجولة الاعادة بالتكوينة دي. وبالتالي لا يمكن ان يفسدها بحالة من الغضب - 00:05:06
وصدر كانوا حددوا يوم اتنين ستة دي عشان تبقى حاجة جاهزة. عايزين نفجر الاوضاع في البلد والدنيا تهيج يطلع الحكم. مش

عايزين نفجر ضعف البلد والدنيا جميلة واخر جمال خلاص اجل نطق بالحكم. افتح باب المرافعة تاني. فانا اللي متوقعه ان الحكم لن
يصدر غدا حتى - 00:05:26

فلا تفسد آآ يعني آآ ترتيبا خلاص اوشكت على طيب يبقى الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل يتوقع الا يصدر الحكم في قضية الرئيس
السابق ونجله زي وزير الداخلية الاسبق وستة من كبار مساعديه وطبعا فيه تهمة اساسية هي آآ قتل المتزاهرين وفيه اتهامات

بالفساد المالي وايضا ببيع الغاز لاسرائيل - 00:05:46
يتوقع الا يصدر الحكم غدا. لانه دا يمكن ان يفسد آآ يعني ما قام به او الطبخة التي قام بها المجلس العسكري حتى الان. والتي

اوشكت على الانتهاء. بس كمان في ناس بتقول لأ ده آآ يعني نزرية المؤامرة شغالة انه حتى يعني يدعموا موقف الفريق احمد شفيق
سيكون الحكم - 00:06:06

قاسيا وبالتالي سيكون زلك دعما لموقفي. يعني هل هزه التصورات معناها ان القضاء يمكن ان يستخدم سياسيا؟ الحكم قاسيا ازاي
ده الحكم قاسيا دي معناها او كان يبقى لازم يبقى معناها ان حسني مبارك انتهى. ما عادلوش سلطة وده مش صحيح - 00:06:26

فلا يمكن يكون الحكم قاسيا. الحكم قاسيا دي ازا كان سنوي شوية قوى الدولة بحالها ما عرفتش تنقل حسني مبارك لمستشفى
السجن وتروح لجنة برلمان ولجنة مش عارف فين ويعاينوا ويقولوا تقرير والاجهزة تمام وينفع ولا ينقل. قاسيا ازاي؟ ممكن يصدر -

00:06:45
قاسية لا يزال انت كده بتصور لي المسألة وكأنه الرئيس السابق ليس متهما ولكنه يتحكم في الحكم الزي سيصدر ضده يعني. اصل

احنا مش محتاجين توقع. احنا احنا بنقرأ شيء قائم دلوقتي فعلا. هل نجحت كل قوى مصر مصر بحالها - 00:07:05
انها تنقل حسني مبارك من المكان اللي هو فيه. الى المكان اللي يجب قانونا انه يكون موجود فيه. فشلت عبره سنة وتلت. بما فيها ان
كانوا بتوع الطب الشرعي يروحوا وغيرهم يقولوا عشر تيام ونبقى جاهزين. وبعدين تقرير بان المستشفى جاهزة وفشلت كل القوى.

في انها تنجح. عايزني اقول ان اللي في - 00:07:24
فشلت مصر بثوارها باحزابها ده شيء شيء مشين. هو انا مختلف مع الناس دول من شوية يا استاز وائل انا مختلف معهم لاني اشعر
بان عدم امساك اليد على المطلب الوطني ده يعتبر عار كبير جدا. فاللي ما نجحش في انه ينقل الراجل من مكانه الى المكان ليجب

قانونا يبقى موجود - 00:07:44
يقدر بكرة يحكم عليه حكم قاسي تدعيما لاحمد شفيق. ازا كنت انا شايف ان ازا احمد شفيق هو الرئيس الحالي يبقى جمال مبارك هو

الرئيس القادم  ازاي؟ طيب احنا قبل طبعا ما نتكلم في بعض القضايا التانية آآ يعني حدخل كمان مع حضرتك في المحطة التانية

https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512963
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512964
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512965
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512966
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512967
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512968
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512969
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512970
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512971
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512972
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512973
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512974
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20512975


وهي الانتخابات. قبل ما نعود آآ - 00:08:04
للماضي لانه حتى قضية الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل ما زالت فيها بعض التفاصيل. لكن فيما يتعلق بالانتخابات القادمة. يعني هنا
من في الواضح انه في شوية اه اه حالة بلبلة. انت طبعا كنت دعوت انصارك وقلت بوضوح اه في الدرس الاسبوعي في مسجد اسد

اه فؤاد في - 00:08:25
دقي انه مرسي او العودة للسجون. يعني آآ خلاص موقفك اصبح واضحا بدعم الدكتور محمد مرسي. آآ هنا هل تعتقد انه آآ المسألة

اصبحت في المنافسة. يعني انت تدعم فقط من على بعد ولا هتعمل عملية تعبئة وحشد يعني - 00:08:45
ستمارس ما يمكن او ما مارسته في السابق مع انصارك من انك ستحشدهم لتأييد الدكتور محمد مرسي شف حضرتك اولا انا ما انا الا

شخص من الناس. صحيح انا كذا وكذا وكذا لكن في النهاية انا واحد من الناس. بس انا اشعر - 00:09:05
وانا الايام دي في وضع من الناحية النفسية آآ متألم تعرف حضرتك كون ان لسه في حيرة عند الفصائل السياسية دي شهادة مؤلمة

عنهم ليه؟ هم. لان حتى اللي بيقول نقاطع مثلا نقاطع ده نقاطع حالة حيرة. انه لم يحسم اختيارا وبالتالي لجأ للحل التالت -
00:09:25

وانا مقدر انه يبقى محتار مقدر انه فيه صدمة مقدر انما هل الرجولة هل الكفاءة تقتضي ان لما اتصدم اقع على الارض واقعد اربي
واعيط ولا الكفاءة تقتضي ان الانسان يملك نفسه ويحاول يشوف حل. الحل الحقيقة محسوم. الحقيقة ان انا عندي اختيار -

00:09:49
اشوف الاختيار منهم واحد من الاتنين الاشد فتكا وضررا الاختيار اللي هيخلي ما فيش انتخابات بعد كده تبقى صورية زي حسني

وبركة هي اللي هيرجع الدوري عسكرية واستبعد واستبعده في في حسم وبعدين امارس الحراسة الشعبية على الاختيار التاني اللي
انا مضطر له - 00:10:09

انا الان عندي شفيق ومرسي. شفيق معناه عودة الحكم العسكري مرة تانية كاني اتيت بحد من المجلس العسكري نفسه ووضعته
رئيسا للدولة. ومعناه انه فيه ترى مرة اخرى لمخالب والحديد والنار التي تؤيد الفريشة فيه تقول انه الاستبداد السياسي افضل من

الاستبداد الديني. وانه - 00:10:32
استبداد ديني واحتكار من قبل السلطة من قبل جماعة الاخوان المسلمين. يمكن ان يكون ايضا آآ اسوأ. انا مبسوط من الكلام ده رائع.

يبقى انا اقاوم الاستبداد العسكري او السياسي اللي انا خايفه لانه له حديده وناره وله رجال اعماله وله - 00:10:56
التفريعات اللي في انحاء الدولة وله اقوى مني بكتير لو مسك الحكم ما اقدرش اقاومه. اقوى مني بكتير فما اجيبوش بايدي. انما

الاستبداد اللي انا خايف منه الاستبداد الديني ده - 00:11:16
انا امارس ضده الحراسة الشعبية للعدالة. لو انحرف ابقى شديد معه. وخلي بال حضرتك ان انا باقول لك كده وانا حازم ابو ايه اللي

عنده لحية واتجاه اسلامي يعني انا مش بتكلم انا الحمد لله لا ناصري ولا يساري ولا حاجة كويس فانا باكلمك كده - 00:11:29
مش انا اقول انا انا انتخبه اليوم وبكرة امارس حراسة لا اقبل انه يحصل اي قدر من الافتاءات على الناس بس في فرق بين حقوق

حاكم هيجي رئيس هييجي ما عندوش قوى الامريكان والاسرائيليين من برة وقوى الجيش والشرطة - 00:11:49
من جوة وقوى المال وقوى الادارة والدولة اللي بقوا يسموها الناس عندهم في دولة اخوانية آآ لا نراها يعني خليني انقل اشخاص آآ

ميليشيات وآآ انه الاخوان سيحتكرون السلطة ولن يتركونها وآآ ده ما يقدروش - 00:12:09
فين ميليشيات؟ انا يا ريت انا عايز شوية من الميليشيات دول كنت محتاجهم والله. طيب ما هو ده هيخليني اقول لك لا لا لحزة

واحدة هو في ميليشيات في حد شاف - 00:12:29
الدنيا اصل هو الاعلام انا بنقد يعني انا انوب عن جبهة تقول زلك يؤيدون انت بتقول لي انه آآ الفريق شفيق هو آآ يعني اسوء

الخطرين سنفترض ان هناك خطرين بالفعل. الفريق شفيق هو اسوأهما يعني. وبالتالي تقول للناس ازهبوا للخطر الاقل. بالزبط -
00:12:39
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في ناس تانية يمكن ان ترى في الاخوان المسلمين هم الخطر الاعظم والاكبر. طيب انا عايز اقول لحضرتك اولا آآ اسأل اسئلتك بحرية
جدا انا عارف ان حضرتك حضرتك بتنقل اسئلة الواقع مش بالضرورة. اه يعني لا لا اتبنى وجهات انا فاهم ده. وانا لما ههاجم الاسئلة

مش هبقى بهاجم - 00:12:59
حضرتك بقى هاجم الاسئلة اللي جاية اللي اللي بتظهر في ازهان الناس. انا فاهم ده. اه. يعني اديني الحرية ان ما تشعرش بحرج لو

انا قلت ايه السؤال؟ لا ده يعني انا - 00:13:19
سؤال تنقله الاحداث. شف سيدي كون ان انا اقول كلمة وتمشي كده كانها مسلمة. الاخوان لهم ميليشيات. فين حد شاف ميليشيات

ناس بيضربوا بقى لهم تمانين سنة في الميليشيات بيضربوا بيتقتلوا بيتسجنوا يبقى ما فيش ميليشيات. لانه لو وجدت انما في شعب
مهما كان افراد عاديين لا يملكوا سلطة - 00:13:29

عسكرية ولا الشرطة ولا ولا في فرق كبير. في فرق كبير بين حد يملك كل الادوات والشعب اعزل. الشعب ده اتقتل في محمد محمود
ومجلس الوزراء وماسبيرو والعباسية بيتقتل وما حدش قادر يعرف مين اللي قتله. انما الاخوان لا عندهم ما عندهمش الاجهزة دي -

00:13:55
فانا اقدر احرسهم كويس. اقدر اقف كشعب تجاه شعبي قصاد اتجاه شعبي. طيب انا عندي اعتقاد انه الشيخ وحازم صلاح ابو

اسماعيل لصالح الدكتور محمد مرسي ليس حبا فيه ولكن كراهية في الفريق احمد شفيق. اما حبي للدكتور محمد مرسي -
00:14:15

شخص لانه نقي طاهر فيما احسب والله اعلم ولا ازكي على الله احدا فده موجود. لانه رجل طاهر. ولما حسني مبارك حب يتوقى
ثورة خمسة وعشرين يناير اعتقل ناس من ضمنهم محمد مرسي يوم في فجر جمعة الغضب بسرعة - 00:14:35

قال مين اخطر ناس بكرة في جمعة الغضب؟ وراح لمحمد مرسي لانه يعلم انه من ضمن الناس اللي هتمارس بكرة شيء قد يعصف
بالنزام فبالتالي الحب ده مبذول. لكن كونه عنصر في القرار ان انا بقول بلاش شفيق. في الحقيقة لا مش عنصر - 00:14:55

زي حضرتك توقعته مزبوط. انا اتكلم عن لعلمك انا حتى الكلام عن الفريق شفيق انا اللي مضايقني. انا ما بتكلمش عن اشخاص اه.
ولو اقدر اقول له انا بعتزر لك ان مهاجمك كنت اقول. انما هو دخل نفسه في مرحلة مش بتاعته. زنق نفسه بدري في حاجة وهو -

00:15:15
ولسه طالع من النزام اختار لغرض او لاخر انه يخش في المرحلة دي فانا كل كلامي انه لابد ان يستبعد لابد ان ان يقف الناس والا انت

حضرتك لو رجعوا لتقارير الاستماع اسرائيل بتستعد للاحتفال - 00:15:35
زاع الاسرائيلية لا تكف عن القول بانه خلاص احنا قربنا نسدل الستار على ثورات الربيع العربي بمجيء شفيق. اه اسرائي اسرائيل

ازاعة وتلفزيون بيستعدوا للاحتفال بعودة الشراكة الاستراتيجية واكتر من كده اكتر من كده انه ازا صحت التقارير انه لم يشهد وقت
عدد من افراد المخابرات الاسرائيلية موجودة - 00:15:55

في مصر الان في اي وقت من التاريخ زي الوقت الحالي علشان دعم العمل في الانتخابات المصرية شيء مؤسف يعني مخابرات
اسرائيلية هتأتي خلال الانتخابات اتت بالضبط لانهم هو احنا شفناهم يا شيخ حازم على قبل لكن هم اللي بيكتبوا هذا. الكلام ده -

00:16:22
مكتوب وبينقد انت عارف حضرتك تقارير الاستماع في الازاعة المصرية بتسمع الازاعات العبرية. الكلام ده لو لكم حد يقدر يجيب

تقارير الازاعة الاسرائيلية تتكلم كما لو كانت عنصر فاعل يعني قصدي في السؤال في جزء منه يتعلق بانه يعني - 00:16:42
في الايام الاخيرة الماضية كان لك موقف واضح من جماعة الاخوان المسلمين. خليني اقولها لك بشكل مختلف مع الادارة السياسية

لهم. يعني انا مش مبسوط من اللي عملوه  مش مبسوط ولا زلت لكن الفكرة ان المسألة الان اصبحت اكبر من كده - 00:17:02
حتى في ازمتك الشخصية. يعني بالمعنى خليني اقول لك باعوك في ازمتك الشخصية وتخلوا عنك وهاجموك وكانوا ضدك. فيعني

البعض يقول لأ هنا الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل لابد ان آآ يعني يقف ضدهم ولا يعطيهم صوته ولا يقول لانصاره آآ اعطوا للاخوان
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00:17:17 -
صحيح ولكني لست هذا الشخص. انا لست من اجعل ما حدث معي شخصيا سببا انحراف رأي از ان يكون مسددا ومستقيما. انا مش

ده. انا الشخص الذي ارجو عند الله سبحانه وتعالى اني افضل مزبوط - 00:17:37
انا دافعت حتى في القضاء حتى كمحامي عن ناس لهم ايدولوجيات انا لا لا الا تضايقني الاخوان ازا كان حدس شيء ما فيش مانع لكن

ده يخليني انا اخون امانة النصح للناس واقول لهم لأ والله روحوا انتخبوا شفيق - 00:17:57
ده احنا بقينا اضحوكة الامم لدرجة ان انا اسف بس انا مش هجامل الشعب المصري. اصل انا مش بتكلم عن شعب الصين والهند

عشان اجامل شعب واقول له انت حلو. ده احنا - 00:18:20
اقول انا مش عايز نبقى يتقال لنا يا امة ضحكت من جهلها الامم. امال كنتم بتعملوا ايه سنة وتلت اللي فات؟ تعملوا مزاهرات

مزاهرات مزاهرات وسورة سورة ثورة وفي الاخر - 00:18:31
ترجع للي انت كت فيه فانا ده اللي خلاك اهنت الشعب المصري ايضا في اه الدرس الاسبوعي حضرتك السؤال انا لا يمكن اهين

الشعب المصري. قلت انه اه التصويت لشفيق بهزا الحجم ونتائج الانتخابات تؤكد انه الزل ما زال متأصلا في الشعب المصري. يعني -
00:18:43

كأنه خلاص الزل ما قلتش كده. انما انا قلت انه اذا ما اعادنا الحكم السابق والنظام السابق مرة اخرى معناها ان احنا لم نتوجع
لكرامتنا لا الفلوس اللي سلبت ونهبت ولا السجون اللي فتحت ولا الكرابيج ولا كمائن الشرطة اللي - 00:19:03

جايز لو امين شرطة ما عجبوش ولد ماشي في الشارع ان شاء الله يكون مهندس ولا طبيب يصفعه بالالم على وشه ولا ولا كأن
كرامتنا ولا عندنا يبقى كرامة وانا بتكلم عن نفسي هو انا بتكلم عن الجيران؟ هو انا بتكلم عن ناس تانية؟ احنا بنقول عن نفسنا. انما

انا لا يمكن اهين اهلي امتي - 00:19:24
دودة ابويا وامي واخويا واختي احنا لكن احنا حضرتك لما بتكلم ابنك او زوجتك او اخوك بتتكلم باخلاص. مم. انا لا يمكن انا قرأت

بعض الصحف وطبعا آآ يعني بيطلع عليها اكيد حضرتك وغيرنا كلنا الصحف الاوروبية بتتكلم عن ايه العرب دول - 00:19:44
ايه الامم دي؟ يعملوا ثورة في اليمن. عشان يشيلوا الرئيس ويجيبوا نائب الرئيس اللي هو عبد ربه منصور هادي ايه دول؟ بقوا

يستخفوا بنا؟ ايه مصر دي؟ يعملوا ثورة في مصر عشان يشيلوا الرئيس ويجيبوا نائب الرئيس ايام ما كان عمر - 00:20:04
لما كانوا بيقولوا ايه ده بيعملوا ايه مش ممكن الواحد هسافر ازاي يا استاز وائل اسافر المانيا وفرنسا اقول لهم والله احنا عملنا سورة

قتلنا شهداء بايدينا وبعد سنة وشوية - 00:20:20
نائب الرئيس هو هو بنفس النزام اللي موجود. ما انا ممكن اجيبها لحضرتك بشكل تاني يا شيخ حازم. بمعنى انه الزي دفع البعض

للتصويت للفريق احمد شفيق حوالي خمسة ونص مليون وشوية. هو انه البعض ربما وجد انه الثورة بدأت بدأت تأتي بنتائج عكسية
وسلبية تتعلق باوضاعهم المعيشية - 00:20:34

والاجتماعية والامنية. وانه الناس تفتعل ازمات ومواقف دون مراعاة الابعاد الاجتماعية والمعيشية عند الناس. خليني اقولها كده
يمكن ان يكون اصحاب الثورة هم الذين فشلوا. فلماذا نحملها على الغية؟ رائع جدا. وبالتالي زهب الناس للتصويت لمن جاء من

النظام السابق. اما - 00:20:54
اليه او انهم شايفينه طوق انقاز بعد ان جوعتهم الثورة كما يقولون يعني. رائع جدا. انا عشان ابقى شعب ما بيلعبوش بي وما

يخشوش الاوضة يضحكوا على اللي عاملينه في ويشوفوا يعني اوقعناهم ازاي في ازمة؟ اقوم افكر. هي الازمات دي - 00:21:14
اللي عاملها مين هتلاقيه اللي عاملها هو اللي انا رايح انتخبه. هو النزام اللي انا رايح انتخبه. بيعمل لي ازمة. انت عارف حضرتك انا

ضربت المثل بالواقعة بتاعة زمان اللطيفة دي. اني - 00:21:34
عايز يصاحب بنت والبنت مش راضية تمشي معه يقوم جايب واحد صاحبه يقول له تطلع وتعاكسها وتضايقها اقوم انا اطلع لك من

ورا الشجرة اضربك كده كوكسين وانتصر افلام زمان الابيض هو كده انا هعمل لك ازمة يا شعب مصر علشان تقول يا ريت ييجي
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الناس - 00:21:47
اللي ما كانش في آآ في وقتهم ازمات. ده من يصنع الازمة عشان يشتري ان احنا دلوقتي معروضين للشراء. بيشتروا البلد مرة في

ناس بتقول على ازمة البنزين الكلام اللي حضرتك بتقوله ان ازمة البنزين الحالية ايضا مفتعلة. يعني حتى يعني يصوت الناس للفريق
احمد شفيق كفرا بالثورة - 00:22:07

اللي خلتهم يقفوا طوابير آآ على آآ آآ البنزينات بهزا الشكل. وهياخدوا التمن بقى بكرة تاني. خلاص بعد الكلام ده هيسترد وهات بقى
اللي معه. زي ايه سمعت حضرتك حكاية كفالات اللي افرج عنهم من الامريكان - 00:22:27

حاجة لطيفة جدا. منزمات المجتمع المدني اللي اتقبض عليهم. واتحطوا في السجن. اه خدنا كفالة وتباهى المستشار طارق عبدالمعز
ابراهيم بان احنا دفعناهم كفالات دولار كفالات حاجة ايه مصر القوية دي! اول ما راحوا هناك - 00:22:43

الامريكية اصدرت قرار اللي هي الكونجرس الامريكي اصدر قرار بخصم الخمسة مليون جنيه كفالات اللي مصر خدتهم من المعونة
الامريكية لمصر. يعني اهانة للقضاء المصري. اللي التوه من المواطنين الامريكان عشان يمشوا اسيادكم عشان ناخدهم تاخدوا منهم

خمسة مليون خدناهم منكم انتم اللي هتدفعوا تمن انكم - 00:23:03
وقبضتم عليهم ومشيتوهم اهانة ما بعدها اهانة. فالشعب المصري النهاردة لما تعمل له ازمة اه بنزين ولا سولار ولا غيره ويخلص

الموضوع هيبتدي يسترد. لا يمكن انا لا هبتدي شيء طبيعي. هيبتدوا ياخدوه من الشعب المصري وهنمر بفترة ليست - 00:23:29
في الجزء ده يعني ازا ما فاز الفريق احمد شفيق البعض يقول بانه الوضع لن يكون امنا ومستق بمعنى البعض بيقول لن آآ نكتفي
بالصمت حتى لو جاء بصناديق الانتخابات وسنشعل الثورة الثانية. في اتجاه بيقول لأ طالما ارتضينا بصناديق الانتخابات فلابد -

00:23:48
بان نقبل النتائج. الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل مع اي اتجاه؟ الاجابة كالاتي. نمرة واحد اتنين تلاتة. نمرة واحد الصندوق شيء عزيم

ونتايجه تقبل ازا ما جعلت الانتخابات في الصندوق فعلا - 00:24:08
انما لو انت قبل الصندوق استبعدت حازم ابو اسماعيل وخيرت الشاطر وايمن نور وعمر سليمان وبعدين علشان تؤثر في الصندوق

في ايدك قاعدة البيانات وفي ايدك البطاقات المدنية اللي ممكن تصدر وفي ايدك وفي ايدك وفي ايدك وفي ايدك المجندين والجيش
والشرطة جعلت الصندوق شيء - 00:24:26

غير صادق في تعبيره عن النتيجة هنا الناس تشعر بقلق. تشعر بانها مش مطمئنة. ده ده ما تقدرش تقول له لازم تطمئن غصب عنك.
ولذلك نمرة اتنين اني مش انا اللي هتخز هزا القرار. لأ موقفك الشخصي. اه. سانية ازا ما فاز الفريق احمد شفيق حتى لو جاء

بصناديق الانتخابات - 00:24:45
تتقبل النتائج. انا الحقيقة يعني خليني اقول ان انا احب ان اكون ساعتها في غمرة الناس. زيي زي الناس. انما كون ان انا يعني اتصور
الناس وخصوصا بعد اللي اللي عمله برنامج الحقيقة وضحك على الناس يقول لي ان انا مسلا اللي بنزل الناس واعمل واسوي خلاص

بقيت انا - 00:25:09
البطل بتاع احداس محمد محمود ومجلس الوزراء والعباسية ايه العزمة دي! فالمسألة لأ شف حضرتك لأ موقفك الشخصي بنتائج

الانتخابات اذا جاءت بالفريق احمد شفيق. انا اقرر من الان ان نتائج الانتخابات السابقة والقادمة - 00:25:33
مؤسفة ولا تعبر عن الحقيقة بس خليني بقى في نفس السياق اللي حضرتك بتقوله ان انا بوجه للشعب المصري وانا اقصو صدقني انا
لا اهين لكني انا بقصد اني اقسو على الشعب المصري لانه انا انا مش على فكرة انا مش زي السياسيين اللي قاعدين يجاملوا والشعب

اللي ما حصلش لأ ده انا - 00:25:52
زي ما باقسو على اخواتي وعلى اولادي وانا بنتكلم عشان عايزين نبقى مزبوطين لازم اكون مزبوط انا ميهمنيش النتايج الحقيقية

اللي زهرت انما النتيجة اللي بيني وبينك احنا عارفينها عمرو موسى ممكن يكون خد مسلا اتنين مليون ونص. واحمد شفيق افترض
خد اتنين مليون ونص حقيقيين. الخمسة مليون اللي خدوهم دول معناهم غير عادي - 00:26:12
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انه بالفعل الشعب لا يشعر فين فين ثورانه على الكرامة؟ ازاي ارجع مرة تانية اقعد في بيتنا لحد ما ابني يرجع ابقى افضل قلقان ان
هو في الشارع والله اعلم يحصل له ايه. فطبعا انا - 00:26:36

ما زي ما قلت لحضرتك ممكن يقول لك قبل ان تلوموا الشعب لوموا انفسكم. يعني ربما الصدامات الكثيرة وربما وايضا كمان آآ يعني
المليونيات التي بلا هدف يعني المليونية بلا هدف آآ وحينما يتوحد الميدان لا خلاف على زلك. لكن المليونات - 00:26:49

اللي فيها انشقاقات وفيها خلافات بالاضافة الى افتعال الصدامات والازمات يمكن ان يسأل ايضا المحسوبون على السورة عن زلك.
كويس يتحملون المسئولية. تعال بقى نراجع عشان كده احنا قصرنا اعلاميا الاعلام يعني قصر في انه يشرح للناس. هو المليونيات دي

00:27:09 -
كان سببها ايه؟ تعال نشوف مسلا طبعا مش ما عندناش وقت لكن مثلا يأجلوا انتخابات الرئاسة وتسليم السلطة من الفين واتناشر

لالفين وتلتاشر. فالناس تثور ان في لأ كل ده كل دي مليونيات لا خلاف عليها. وكانت القوى السياسية تتوحد في الميدان. لكن انقسم
الميدان مليونيات في - 00:27:30

او مزاهرات لانها لم تصل آآ وحشود في مواجهة حشود وخلافات شديدة آآ اثرت سلبا على الاوضاع المعيشية والاجتماعية للناس.
عشان كده انا قلت انه بالفعل المسؤولين عما الت اليه الثورة هم الذين قاموا وشاركوا في الثورة. هم اللي ما عرفوش يجودوا بنضج -

00:27:50
بنضج الاتفاق بينهم وبين بعض. وانا واحد من الناس اللي عانوا من هذا في وقت من الاوقات اتفقت مع بعض الفسائل فصائل

السياسية العادية جدا مش اسلامية ولا حاجة وعند التنفيذ لم ينفذ مع انها من الحاجات طيب خلينا ندخل بقى في آآ يعني آآ آآ
محاكمة خليها - 00:28:11

حكمة برنامج الحقيقة زي ما بتقول طيب. آآ يعني آآ آآ طب يعني تقبل كل لما اقوله لك كل الاحترام بس خليني اقول شيخه حازم
صلاح ابو اسماعيل انت ترفع شعار انا ومن بعد الطوفان. انا حتى لو سالت الدماء - 00:28:33

المهم ان اكون رئيسا لمصر. يعني صدامات كثيرة حصلت. اعتصامات واحتجاجات للتاثير على احكام قضائية. من التزاهر
والاعتصامات امام المحكمة قبل ان تصدر حكمها. سم امام اللجنة العليا للانتخابات الرئاسة. سم في الاحداس العباسية التي مهدت

للهجوم على - 00:28:53
الدفاع انا ومن بعد الطوفان. لمازا ؟ لمازا يعني هل من اجل حلم الرئاسة يمكن انك تتسبب في كل هزه صدامات وده اللي ممكن يكون
بيكره الناس في السورة. ده اللي ممكن يكون بيدي خمسة ونص مليون للفريق احمد شفيق وانت لا تشعر. يعني حضرتك ضده ولكن -

00:29:13
تساعده شايف الكلام الجميل ده ايه الصياغة الهايلة دي ايه الحلاوة دي! هو ده الكلام بالزبط. طب احنا اتفقنا بقى معلش يمثل الزيف

بالزبط ليه بقى؟ ايه ده؟ ايه الكلام اللطيف ده؟ وسألنا ومن بعدي مين قال كده - 00:29:33
ما بتقولش كده. الاحداث الاحداث بتقول انه استطلاعات الرأي بالاجماع كانت تجعل الناس تعطي هذا الشخص اعلى شعبية. يبقى
معنى كده انه ده فعلا الناس مش حاسة بهذا. الناس بالعكس تعطيه منهم الاسلاميين وغير الاسلاميين ومنهم مسلمين والمسيحيين

ومنهم - 00:29:54
الرجل والمرأة ومنهم الملتحي وغيرهم ومنهم المحجبة ومنهم المتبرجة ومنهم كل اطياف الشعب زي ما اتقال. اه. فبالتالي لا يمكن ان

انا صياغة بقى انا لما احب اخد المادة الاولية دي واعمل لها المنزر ده. لأ انا انا لسة هاخد معك خطوة خطوة. لسة انت لسة شفت
حاجة اصبر - 00:30:14

لن يفسد للود قضية ببقى سعيد قوي. اتفضل. بانه اه يعني اخلص المادة الاولية اللي هي آآ صلب المعلومات والحقائق من اللي
حواليه. اه. فانا سعيد بالنقاش ده. اه. اتفضل. شف حضرتك اللي حصل - 00:30:34

اللي حصل ان انا ولا بنحشد ولا بنغضب ولا حاجة انما صدر قرار اه. باستبعاد بناء على تزوير يعمل ايه اي شخص يذهب الى القضاء
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ويقول ولا حازم او اسماعيل ولا وائل الابراشي معذرة مباشرة كده هو اللي بيقرر - 00:30:54
البرنامج الحقيقة ولا الحملة الانتخابية لحازم ابو اسماعيل سم تعطي التعليمات لانصارك المحاكم للضغط على القاضي اللي يصدر
حكم يا عيني وهو خايف بقى تجيب هذا الكلام؟ لا الواقع هو ده التأليف. هو ده بقى ايه؟ ما هو انا عايز حتى قضاة انا اجيب لك

قضاة قالوا ان هزا القاضي - 00:31:17
اصدر هزا الحكم وهو خائف من المزاهرات التي تهدده خارج المحكمة. جميل جدا جمال عبدالناصر لما لما تنحى عن الحكم سنة سبعة

وستين وهو مسحوق يعني يعني مش سحقت القوى العسكرية - 00:31:37
الناس قالوا عليه ان هو اللي حرك الجماهير علشان تخرج وتسترده مرة اخرى. الكلام ده لما انا اقوله لحضرتك حضرتك هتناقشني فيه

وتقول لي لا فين عندك شهادة فلان وعندك فلان. انما لما تحب تسترخص واحد زي حازم ابو اسماعيل. تقوم تقول له ايه؟ ده هو
اعطى شف بقى الكلام الحلو تعليماته - 00:31:53

لانصاره ليحاصروا المحكمة. والقاضي كان مرتجفا خائفا فاضطر لاصدار الحكم. انا اللي اعرفه ان القاضي اذا خاف لاصدار الحكم
خوفا قدامه بديلين الناس عارفة كده البديل الاول انه يأجل قضية ليوم تاني سهل جدا خلاص - 00:32:13

حكم المحكمة حددت الحكم الاسبوع اللي جاي. خلاص يخلص من كل حاجة ما دام عنده بديل يقدر يمشي الجموع دي بقرار عادي؟
ما فيش الجموع هتنام ده قاعدين قدام المحكمة حتى لو هتأجل لمدة اسبوع اتأجل لاسبوع وهو هيقعد في المحكمة اسبوع -

00:32:33
هو ده بيروح بيتهم والاسبوع الجاي بيجي يصدر الحكم. هيجوا له الاسبوع الجاي. هيجوا له الاسبوع اللي بعده ساعتها يعني القاضي
يبقى عنده بدائل. ما دام خائف زي ما لجنة الانتخابات الرئاسية عملت قالت انا لقيت مزاهرات فروحنا علقنا العمل وروحنا. اه. وجينا

تاني لسه هاجي لها يعني - 00:32:50
بقول لحضرتك انه لا يمكن ان يسند الى القاضي انه خائف الا ازا كان ما عندوش بديل. انما القاضي شعر مش بعدالة القضية بحرقة

قضية فقرر ما يروحش واصدر الحكم في نفس اليوم. احنا الجلسة بدأت الصبح وده من مجد القضاء الحقيقة لا لا - 00:33:11
ممكن انكر هذا اعاقة تلات جلسات في اليوم ولم يصدر الحكم الا حداشر بالليل. وكان يقدر يقول طيب بكرة بعده نمرة واحد عنصر

القاضي مخائف ومحاصر. ده كلام الناس مش حضرتك طبعا هقول لك المستشار طارق البشري - 00:33:31
ازا قال ليست وجهة نزر حضرتك انا زي ما باقول لك خليني عشان اخد حريتي في الكلام الكلام غير من يتبنون ده في الحقيقة يريد

انه يعطي انطباع غير حقيقي يقول ده وفيه بديل قوي. البديل التاني بقى ايه يا استاز وائل؟ لما القاضي انا قاضي اهو وخايف اصدر
الحكم عشان في ناس - 00:33:48

المحكمة اطلع الحكم لكن ما اكتبش في اسباب الحكم هذه السطور البراقة الرائعة. انه هذه هذا هذه الاوراق التي تقدمها الدولة لا
تساوي شيئا ولا يؤبه بها ولا يلتفت اليها. ولا تصلح في مقام الاستدلال. كلها قانونيا خطأ. هاسبت لحضرتك دلوقتي كلها - 00:34:08

خطأ مساعدات يعني؟ يستند لاستناد قانوني خطأ. القاضي اخطأ في اصدار الله اكبر ايه وائل الابراشي مش انا انا هجيب خلاص
اصبح جهة طعن على احكام القضاء حتى القضاء لما حكم لحازم ابو اسماعيل بقى القضاء غلط والبرنامج - 00:34:33

في ظروف شديدة جدا انت توافق كقانون يا شيخ وحازم انه هزا الضغط والارهاب الشديد حرص على المحكمة بتقول مش انصاري.
طب على او مش مش يعني انت مش انت اللي دفعتهم ازاي لكن كنت تملك ان - 00:34:54

قل لهم ابتعدوا عن المحكمة تنزل لهم حتى وتأخزهم وتبتعد عن دول كانوا صح وحضرتك كنت غلط. انت انت غلطان انك ما جيتش
يوميها يعني انت اجي لامارس ضغطا على عشان تمارس ضغط لاتضامن معك لا الشعارات والهتافات - 00:35:14

تهديدات كانت واضحة فين؟ قل لي ما تقوليش كلام ما حصلش. نشرناها؟ كلهم كله كزب وما فيش كل اللي بينشر ده ده علشان
الضحك على الناس. ما فيش حاجة صحيحة. انا اهو متحدي. وعلى فكرة انا مش انا يعني - 00:35:35

يعني ما كنتش راضي اجي في الفترة اللي فاتت دي كلها. انما انا دلوقتي باقول لحضرتك مستعد اجي لك تاني الاسبوع الجاي.
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وهتجهز بقى عفوا للتعبير بس خلينا جدعن قوي وجهز كل كل ما عندك من فيديوهات وعندي بعض الحاجات في المحكمة ساعتها
كان ايه؟ يا رب - 00:35:55

هو ده الهتاف اللي فضلوا طول بتهدد المجلس العسكري مش في المحكمة بقى. ده ده بعد كده لما حصل انه برغم حكم القضاء اللي
يمثل ما هو بقول لحضرتك في ناس فقدت شرفها ليه؟ لانه حكم القضاء حجية حكم القاضي في هو العمود الفقري للدولة -

00:36:15
الدستور لما القضاء يصدر حكمه وتيجي اللجنة تروح خابطة حكم القضاء وحجيته تقول له لأ ومش هعترف بحكمك ومش هلتزم ده

نوع من انواع تهديم بنيان الدولة. ومع زلك الناس لعقت هذا المعنى عشان بس ما يعني هنا - 00:36:38
احنا اه يعني خلينا عشان يعني حتى يعني هزا ليس رأيي فقط المستشار طارق البشري اه قال بالحرف الواحد انه المحكمة في دعوة
لشيخ حازم ابو اسماعيل الزمت وزارة الداخلية بشيء ليس لها علاقة به آآ ليس لها اي علاقة به لان المركز القانوني الخاص بالجنسية -

00:36:58
يتعلق بالادارة الامريكية وليس بالادارة المصرية. ولا يجوز الزام جهة تنفيزية مصرية باثبات او نفي امر ليس في يدها بل يدخل ضمن

الاختصاص الاصلي. يعني عايز اقول بشكل شعبي للناس الحكم كان انه الزم وزارة الداخلية انها تعطيك ما - 00:37:18
تثبت انه والدتك آآ مصرية ولم تحصل على الجنسية الامريكية. آآ آآ خطأ قانونيا ويتبنى وجهة نظر دي خمسة ستة اقولهم تاني

لحضرتك. انه الجهة الوحيدة اللي تملك تحدد والدة حازم صلاح ابو اسماعيل مع كل الاحترام لها. حصلت على الجنسية الامريكية -
00:37:36

هي الولايات المتحدة الامريكية وعشان كده انت حضرتك بتلجأ هنا تثير العواصف في مصر ولم تثيرها في الولايات المتحدة
الامريكية مع انها هي الجهة التي تحدد جنسية والدة الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل. الحكم اخطأ يعني. طيب اولا مع كامل الاحترام

لحضرتك الكلام مش موجه اليك زي ما - 00:37:56
اتفقنا؟ هو دا التدليس بعينه. هو دا التزييف هو دا القانونيين عن كلامه انا مش بتكلم عن كلامه ولا كلامه انا اتحفظ بس الاول انا

اعتقد انه لا يمكن المستشار بشر يكون قال كده. لأ قال قال كده. خلاص ازا كان قال يبقى الكلام هيبقى موجه - 00:38:17
كده بتحفظ لاني لا اعلم. فما يصحش ان انا اتجاوز مع رجل بهذه القيمة المحترم الممتاز. آآ مش عايز اتجاوز مع عائلة بعد ما تحفز

وقد لا يكون قالها بهذا الكلام. انما جايز يكون قال. الكلام ده هو ده الخديعة اللي خدعوا الناس بها - 00:38:37
هو خلوا الناس سلموا ودانهم للاعلام فصدقوه هي دي الخديعة. اولا كون انه المحكمة الزمت وزير الداخلية لا مش صحيح ما هو دي

اول خديعة. الحكم صادر ضد لجنة الانتخابات الرئاسية - 00:38:57
وضد وزير الخارجية عشان يخاطب امريكا وياخد منها وضد وزير الداخلية. فالاعلام راح عامل ايه؟ راح شايل اتنين من التلاتة قال

لك اوعى حد ياخد باله ان حازم ابو اسماعيل خد حكم ضد الناس دول لاحسن الناس هيقولوا يبقى ولا امريكا ولا لجنة الانتخابات
الرئاسية لها عين تتكلم - 00:39:17

خلينا نقول انها حكم بشهادة من وزير الداخلية وبس. انما الحكم وهو منشور على النت. صادر ضد التلاتة. وزير الداخلية والخارجية
ولجنة الانتخابات الرئاسية بيقول لهم من الناحية الموضوعية ليس هناك مطلقا اي مستند من اللي جاي من امريكا ده اللي كان

موجود قدام المحكمة اللي من اللي جاي من امريكا - 00:39:37
انا جاي من مصر ولا الداخلية ولا الخارجية يصلح ان يتقال به ان والدة فلان دي واخدة جنسية امريكية. ونمرة اتنين يا وزير الداخلية
حازم ابو اسماعيل بقى شهادة بهذا. عشان ياخدها يسلمها للجنة الانتخابات الرئاسية عشان تبقى حجة على لجنة الانتخابات الرئاسية.

هل الكلام ده - 00:39:58
اي برنامج قالوا ساهمت البرامج في خديعة برامج ما هو قانونية يعني المستشار طارق البشري الزي الليبرالية بانه يعني كان يميل ان

عشان تعرف ان القوة الليبرالية دي هو كده والسلام دي قوة اي حاجة هي عايزة تهاجم اللي مختلف مع ايدولوجيتها وخلاص. لأ انا
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عايز اقول لحضرتك انه حتى التيار الاسلامي آآ ليس - 00:40:18
يشكك فيما يقوله قانونيا المستشار طارق البشري لسه ما كملتش لحضرتك. قال هزا الكلام الجهة اللي تحدد يعني لو لو هولندا قالت
ام وائل الابراشي وواخدة الجنسية الهولندية لن اترك السلطات الهولندية ابدا. برافو. ازهب الى هناك. برافو. واقاضيه. انت لم تفعل -

00:40:47
ذلك شيخ حازم. انت لا تريد ان تزهب للولايات المتحدة الامريكية. وتقيم الدعاوى ضد الولايات المتحدة. مرة بقى رابعة وبرضو مش
لحضرتك ادي هو ده عين التدليس والخداع اللي مورس على الناس. ليه بقى؟ شفت بقى حضرتك سعيد جدا بالكلام اللي انت بتقوله

ده. لان انا فرصة هايلة - 00:41:07
كل الناس بيتضحك عليهم ازاي وبيخدعوا ازاي. نمرة واحد اللي منسوب للمستشار طارق البشري من انه الجهة الوحيدة المختصة
هي الولايات المتحدة المختصة بتحديد الجنسية هي الاجنبي لو امريكا قالت والدة الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل معها جنسية

امريكية وقدمت مستندات رسمية من وزارة الخارجية الامريكية تثبت زات - 00:41:27
الموضوع منتهي. رائع خلاص كده هذا الكلام شف بقى انا بقول له ازاي لم يقل به مرجع قانوني واحد في قوانين الجنسية. هذا الكلام

لا وجود له في اي كتاب من كتب القانون. هذا الكلام خبطه عشواء. خلاص؟ اومال ايه اللي موجود؟ وموجود في اساتذة مش بقى
مش - 00:41:53

مش اسلامي قاضي دولي استاز قانون دولي خاص اللي هي قانون الجنسية اسمه العلمي قانون دولي خاص وو يقول ايه؟ يقول ان
الجنسية الاجنبية عبارة عن واقعة مشتركة بين الدولة وبين المواطن. فانا اذا قلت للناس - 00:42:19

ان الاستاز وائل الابراشي عافاك الله يا رب العالمين اسرائيلي وليس مصريا ما اقدرش اقول له اسرائيل اللي تقول اوعى تقول انك
مش اسرائيل خلاص اسرائيل قالت عليك وهي لم تقدم ما هي دي النقطة المحكمة قالت له ايه ده؟ ايه الكلام الفارغ اللي انتم

جايبينه؟ بالنص كده. ولزلك القانونيين قالوا ايه؟ قالوا لا - 00:42:38
يبقى اكتساب الجنسية عبارة عن واقعة ما بين الدولة اللي هي امريكا او اسرائيل وما بين المواطن اللي بيدعي عليه. ازا الاتنين

متفقين خلاص يبقى معه جنسية اجنبية. ازا اختلفوا لابد ان يعرض هذا امام القاضي علشان يقول مين فيهم اللي صح ومين اللي
غلط - 00:43:02

ما بالك بقى وامريكا ما قالتش اصلا امريكا ما قالتش لسه هزه الجهات وثائق السفر الهجرة تقول ان والدة الشيخ حازم صلاح ابو
اسماعيل دخلت الى البلاد بجواز سفر امريكي وتحدد رقم الجواز والتاريخ وانه - 00:43:22

الخارجية يعني هنا اكثر من كل هزه الجهات الامريكية. اصبر السفر والهجرة المصرية. والخارجية المصرية. كل هزه ستتآمر على
الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل. اصبر صبرا جميلا هاتوا نعناع يا جماعة للراجل. اصبر واهدى اصبر واهدى. لا قهوة يا جماعة -

00:43:42
انا عايز قهوة انا كمان بقى ان شاء الله. شف سيدي. اولا قلت لك ان ده مش موجود في اي مكان خالص وانما ازا امريكا قالت

واصحاب الشأن قالوا لأ لازم القاضي المصري هو الذي يحكم. وتأتي اوراق من امريكا وما جتش اوراق من - 00:44:02
لكن انت سألتني في السؤال اللي قبلها حاجة مهمة. وانت يا عم حازم انا لو خدت لو قالوا علي جنسية هولندية اروح اقاضي فلان. اه

لن اترك السلطات هولندية اصل خلي بالك ما انا سمعتها لحزة واحدة اكمل السؤال حاجتين معناه ان الولايات المتحدة الامريكية لما
اجاوبك - 00:44:22

اتفضل. دلوقتي انا عملت كده. انا كمان قلت كما قال وائل الابراشي رضي الله عنه قلت لهم كده قلت لهم انا كمان لن اترك السلطات
الامريكية الا واقاضيها واخذ منها هل قضيتها - 00:44:42

طبعا طبعا. لكن اللعبة كانت ايه؟ لعبة لجنة الانتخابات الرئاسية ان هو عارف ان القانون في قانون الانتخابات الرئاسية بيديني اربعة
اربعة وعشرين ساعة بس. ما بين ما بيستبعدني واطعا. بس اربعة وعشرين ساعة. هم تمانية واربعين ساعة اصلا لكن هم اعلنوا تعليق
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اعمالهم لمدة اربعة - 00:44:58
اربعة وعشرين ساعة فضيعوا يوم منهم كمان. بس اربعة وعشرين ساعة عشان اطعن. لو ما لحقتش الاربعة وعشرين الاربعة وعشرين

ساعة ما يكفونيش اروح امريكا بالطيارة وارجع واصدر رد زي ما بيقولوا فهو لعب على ايه؟ اه. لحزة بس لحزة لحزة. اتفضل. لعب
على تفويت التوقيت بس - 00:45:18

نخلص بس من التوقيت وتبقى خلصنا وبعد كده يعمل اللي هو عايزه. فكانت النتيجة ايه بقى؟ ودي النقطة اللي انا عايز الناس
يعرفوها كويس عشان يعرفوا الخديعة اللي تعرضوا لها - 00:45:36

انا لما رحت المستشار فاروق سلطان المستشار حاتم بجاتو قبل ما يصدر الموضوع بعشر تيام لما الجرايد بدأت تكتب اا حاجات
شائعات ان هناك ساعات بكزا ورحت له قلت له يا فندم فاضل عشر تيام دلوقتي. وانتم ما لكوش مصلحة تضيعوني ولا حاجة. انتم

ناس منتهى العدالة. ايه رأيك لو تديني دلوقتي - 00:45:46
خطاب الاستعلام اللي نستعلم به عشان الحق خمس ست ايام اجيب الشهادة واجيبها لك هنا تعرف ان الكلام ده مش صحيح فرفض

يعطيني صورة من الاوراق اللي بيقول انها عنده رفض. رفض قال لأ مش هدي لك. ونمرة اتنين رفض يعمل اي حاجة علشان -
00:46:08

ومع اني قلت له صراحة هو والمستشار ماهر البحيري اللي هو عضو في اللجنة اصبح رئيس المحكمة الدستورية القادم دلوقتي
بالقرار اللي خدوه امبارح ده ولا اول امبارح كان موجود والمستشار حاتم بجاتو كان موجود تلاتة - 00:46:28

مش هندي لك. طب يا فندم بالنص كده. انت كده بتزنقني في مدى اربعة وعشرين ساعة مش هلحق اعمل حاجة ساعتها والله ما
فيش غير كده. وفعلا هم لعبوا على تفويت التوقيت. ولزلك انا ساعتها للولايات دعوة قضائية داخل الولايات - 00:46:42

الان بقى دلوقتي. والان عملتها ولا لسه؟ بالظبط وهو في اي بلوى اي محكمة؟ لا محكمة الدقي يعني ولا امريكا دي حتى الان انت
حضرتك اقمت دعوة قضائية ضد الولايات المتحدة. انا الان معي مستندات بالفعل - 00:47:00

مش بس اقمت دعوة لان المكتب المحامي اللي هناك تمكن يحصل على المستندات بالفعل التي وانا عامل هنا دعويين من ضمنها
سيب حضرتك من هنا. لا يا اخي استنى. انا لو الولايات المتحدة لن اتركها القضاء الامريكي. انت قلت الكلام ده مرتين تلاتة انا بجاوبك

عليه اهو لحزة واحدة - 00:47:20
الله! الدعوة المرفوعة هنا مرفوعة من ضمن المرفوعة عليهم على الحكومة الامريكية على السفارة الامريكية والحكومة الامريكية

لتقدم ما يكون تحت يد ادارة الهجرة والجوازات او الامريكاني بهذا المفهوم. ومعي مستندات ومقدمة خلاص بس هو كل اللعبة اللي
عملوها انه يفوت - 00:47:40

توقيت انما انا شخص كفء انا محامي اصلا. خلاص الشيخ سيبك من التوقيت وانتهت انتخابات الرئاسة بجانبك لنسبت اولا ان
الولايات المتحدة الامريكية تدخلت في الشؤون الداخلية المصرية باقصاء ما هو ده تدخل في الشئون الداخلية تعمد اقصاء مرشح -

00:48:00
الرئاسية ده هدف يخلينا نتوحد معك في ده كمان غير صحيح. لان هم بينفوا هزا. يقول لك دي المستندات دي مش طالعة من عندي.
الخارجية الامريكية؟ طبعا وانا بتحدى بس يا شيخ حازم. هو فين المستند اللي موجود؟ ده المستند ده عبارة عن قادم من الخارجية

ومرفق في بطاقة تصويت - 00:48:20
فيها السيدة والدة حضرتك في الانتخابات الامريكية. وللمرة العاشرة هذا ايضا غير صحيح وهو مما استخدم في الخداع. ايه اللي
حصل هم باعتين مش باعتين. هو اللي هنا مقدمين صورة ضوئية صورة بالمكنة الضوئية العادية. مش لبطاقة تصويت. لاستمارة -

00:48:40
استمارة بيزعموا انه فلانة مقدماها عشان تصوت في الانتخابات الامريكية. وجم على البند بتاع التوقيع اللي هو اعرف منه بقى. اه.

وطمسوه. طمسوه عملوا لها تظليل اصل الاوراق نشرت كثيرا. انا مش عاوز طبعا اعودها اعيدها. بس كمان من ضمن - 00:49:00
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مصلحة وسائق السفر المصرية بتقول انها دخلت بجواز سفر آآ امريكي كزا. آآ صوتت في انتخابات امريكية. الخارجية الامريكية
تبعت جواب وتقول هي حاصلة على الجنسية شفت بقى ازاي ان كل هزه الجهات تتآمر على الشيخ حازم شفت بقى ازاي حضرتك

انت سبت خلاص لان - 00:49:19
انت اتضح لك ان المرحلة اللي فاتت من النقاش خلاص انا بقول انا معك للزهاب للولايات المتحدة الامريكية. انا حصلت اكشفها امام

القضاء امريكا تستحق كل اللي يحصل له بس هي ما بعتتش ده قانون ده اسم المستشار حاتم بجاته يقول ايه في - 00:49:39
في حديث الصحفي الواحد يقول في اوله دي اوراق متعلقة بالسيدة الفاضلة والدة المرشح وفي نفس الحديس بيقول اصل امريكا ما

بعتتش الاوراق لان قانون تداول المعلومات الامريكي يمنعها انها تكشف معلومات عن مواطن امريكي. في نفس الحديث يقول في -
00:49:59

قولوا دي اوراق عنه وفي اخره لأ. في نفس الموقف الرسمي لاي دولة اه يعني وزارة الخارجية الامريكية الجواب ما قلنا ده خطاب
هتجزب ما فيش خطاب اصلا. لأ الخطاب مرسل خطاب من وزارة الخارجية المصرية بيؤكد انه هزا - 00:50:22

القادم من الخارجية الامريكية بالفعل. اه ده اللي عملته السفيرة اللي هي عضو في حملة السيد عمر سليمان دي. اه وهي اه هي
المختصة في ده ده وزارة الخارجية ده صحيح. ما هي وظيفتها هناك هي الوزارات - 00:50:42

هيك ما هو انت حضرتك اجبت سألتني السؤال ده هل معقول وانا معك على فكرة سؤال جميل جدا. كل الجهات دي خلاص تتآمر
عليك الاجابة ما فيش كزا جهة هي جهة واحدة بس - 00:51:02

هي الجهة الدولة بس ما فيش جهات اخرى وده الوهم اللي وقعوا فيه الناس. ده احنا جايين لنا من امريكا. ولزلك انا قلت للجنة
بتشكك في الخطاب الصادر من وزارة - 00:51:15

لأ لأ. لانه الخارجية ارسلت خطابا ولا انه ما يتضمنه خطاب وزارة الخارجية هو اللي مزور؟ لأ. يعني ايهما صور. لأ مش ما يتضمنه
خطاب وزارة الخارجية. لان وزارة الخارجية لم ترسل خطابا اصلا. وزارة الخارجية الامريكية. الامريكية. انما انا باقول انه -

00:51:29
يعني وزارة الخارجية المصرية هتقول انه آآ هزا هو خطاب وزارة الخارجية الامريكية. اه هزا هو تبعت هزه البيانات ومصلحة وسائق

السفر الهجرة المصرية تقول انه السيدة دخلت بجواز سفر امريكي رقمه كزا. كل ده صدفة! ما شاء الله! مبرئين هم ما بيعملوش اي
حاجة وحشة - 00:51:49

يعني خلاص هم ما دام ما دام الحكومة قالت يبقى مزبوطين مية في المية. خلاص ما ما بيغلطوش يعني. لأ يعني كل هزه الجهات
المتعددة. ما فيش جهات متعددة هي جهة واحدة - 00:52:10

هي جهة واحدة. ما فيش جهات تانية. جهة واحدة زعمت ان في جهات بعتت لها. انما ما فيش جهات بعتت. عارف حضرتك اللي انت
بتقول عليه انه جاي من وزارة - 00:52:21

الخارجية الامريكية ده هو ده اللي انا قلت للمستشار فاروق سلطان وحاتم بجاتو هاتوه لي عشان اجيب لك شهادة بانه ده ما صدرش
من عندهم فرفضوا. هو ده اكتر من كده ودي الحاجة اللي يمكن حضرتك تفاجأ بها هي نشرت بس يمكن انه حتى وزارة الخارجية

الامريكية - 00:52:31
لما بعتت مش مكتوب في الخطاب اي حاجة تقوله انها ارسلت تنفي. انت عارف معنى وزارة الخارجية الامريكية خطابا ده. اه.

وبعدين حضرتك تقول لأ ده ما قدموش خطاب. تقوم انت تجيب لي بقى تقول لي اهو المصرية هي الجهة التي استطيع ان اقول هل
هزا الخطاب - 00:52:51

قادم بالفعل ام لا؟ ما انا بقول لحضرتك قالوا انه انه انه خطابهم بالفعل. عشان تعرف انكم بتخالفوا قواعدكم انتم انا قلت لحضرتك
ان وزارة وزارة الخارجية المصرية قالت ان الخطاب ده جاي من امريكا - 00:53:11

وانا قلت مش جاي من امريكا. القولين عرضوا على القاضي فالقاضي قال لوزارة الخارجية المصرية ايه الكلام الفارغ اللي انت
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بتقوليه ده؟ واصدر ده في حكم باسباب واضحة كده. المفروض واحد زي حضرتك بقى بشموخه يقول لأ خلاص اذا القاضي اصدر
حكما انا مش هاحل نفسي محل - 00:53:29

القاضي ازا كان القاضي قال على وزارة الخارجية المصرية غلط وعلى حازم ابو اسماعيل صح ازا كان عند وزارة الخارجية المصرية
كلام تروح تطعن على الحكم وهي لم تطعن على الحكم - 00:53:49

عشان كده بقول لحضرتك ان الناس اللي فقدوا شرفهم واحترامهم في الاحداث دي. هو اللي احل نفسه محل القاضي. قال لا لا لا انا
هناقش انا. سيبك من والقاضي ادى لمين يا جماعة؟ ادى لحازم ابو اسماعيل خلاص لا استبعد بقى حكم القضاء انا اناقش انا بمزاجي

00:53:59 -
وده اللي وقعوا فيه الناس عارف نفسهم هم تنفسوا السعادة والراحة باستبعاد هذا الشخص اللي كان فقال لك بس هايلة. طيب.

عشان كده شاركوا في خداع الناس وسيظهر هزا هو غير اللي ظهر هو ظهر خلاص بحكم القضاء انما سيظهر هزا ان القضيتين
مرفوعتين حاليا ومختصم فيهم حتى الحكومة الامريكية وغيره. سترى انه سيصل حتى - 00:54:15

الى اعضاء لو الحكومة الامريكية لو ارسلت الخارجية الامريكية خطابا جديدا للمحكمة وقالت فيه ان والدة الشيخ حازم صلاح ابو
اسماعيل بالفعل حصلت على الجنسية الامريكية. ستسلم بالامر؟ الاجابة انه هذا الكلام من ضمن - 00:54:40

باب اللي كشفت التزوير ان اللي بيرسل هزا مش وزارة الخارجية الامريكية مش اختصاصها. ما انا بقيت محتار بقى يا شيخ حازم
كلها جاية مش مزبوطة وبالتالي الناس بنت وهم على شيء غير موجود. وزارة الخارجية الامريكية مش هي المختصة ده اللي احنا

مش واخدين حضرتك هتقول كل جهة مش - 00:55:00
المختصة انه يقول ان خلاص انا هاضطر اخليها المختصة عشان ما ازعلش ما هو طبعا الدولة التي تحصل على يعني لو وزارة

الخارجية الهولندية زي ما قلت لحضرتك بعتت خطابا خطابا انه انا والدتي حصلت على الجنسية الهولندية وقدمت - 00:55:20
آآ هزا الخطاب تقاضيها وانا قادتها خلاص ما هي ما انا جاوبتك قبل كده. طيب في انه الخارجية الامريكية بعتت هزا القرار. صحيح

المصرية قالت زلك. ايه العبقرية دي بتقول لي ازاي حضرتك؟ هي تعرف الخطاب بتاع الخارجية المصرية. والقاضي قال عليه كلام
فارغ. ايه اللي خلاك - 00:55:40

تجاهل حكم القاضي بانه قال ايه الكلام الفارغ اللي انتم باعتينه ده؟ طيب انا يعني دي حاجة اهم انت عارف حضرتك مين اللي
مختص في امريكا بانه يطلع ارفع جواب زي ده مش الخارجية. الامريكي اللي هي الهجرة يعني لادارة الهجرة والخارجية الامريكية. لا

الخارجية الامريكية هي التي ترسل الخبرة. برافو - 00:56:00
تروح حاطة عليه كفر ليتر نرسل اليكم طي الخطاب المرسل اليه. ما عشان كده بقول لحضرتك يا شيخ وحازم لو كنت صادقا بالفعل
واتمنى زلك تعالى نقاض الخارجية الامريكية التي تدخلت في الشؤون الداخلية الامريكية واستبعدت مرشحا. تصور ان انت بتسألني

السؤال ده لرابع مرة وانا جاوبتك عليه في - 00:56:20
كل مرة ان انا عملت كده تقول لي ما لو كنت فاكر اسم المحكمة اه محكمة بولاق الدكرور الجزئية. انا هاعرف ان اسمها ايه في

الولايات المتحدة الامريكية؟ هاقول له اذهب - 00:56:40
واتابع هزه القضية لانها قضية مصر. زي ما الولايات المتحدة الامريكية تدخلت في الشئون عملت لما جت لك جوابات من اسرتي في

امريكا وما رضيتش تقرأها يبدو انه قد تعرض لحرج استاز وائل. لا لا لأ. استاز وائل لما غضب الناس في الشارع لاستبعاد حازم ابو
اسماعيل - 00:56:52

غضب الناس في الشارع لاستبعاد حمدين صباحي. انت قلت بشأن حمدين صباحي ما فيش حد مكتوب على صدره ان هو من انصار
صباحي. لكن قلت في شأن حزو ابو اسماعيل هؤلاء انصار حازم وانا ومن بعدي الطوفان. انا ليه بقول لك كده ؟ انا مش زعلان منك.

والله مش انا - 00:57:12
تتحكم في الرأي. انا احب الشخص الذي مش مهم يختلف معي ولا يتفق معي بس يبقى منصف. لما يقول انصار حازم ابو اسماعيل
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امبارح يقول انصار حمدين صباحي النهاردة. انما يقول دول مش مكتوب على صدرهم يافطة انهم انصار وانما دول مكتوب على
صدرهم يافطة. انا حزين من فقد - 00:57:32

الانسان لحياديته في التناول. مع ان انت بالزات الحقيقة الحقيقة وحتى قبل اللقاء السابق مع حضرتك وانا تشرفت اني اكون معك.
انت صحفي في منتهى النجاح. انا كنت احب انا لما - 00:57:52

اتهم فلوباتير. فلوباتير ده مش مسلم وقس وانا بعتقد انه ارتكب جريمة ومع زلك لما احالوه للقضاء العسكري انا اعتبرت ان احالته
للقضاء العسكري شيء يستاهل ان انا تحركت واصدرت بيان وجمعت الناس لرفض الاحالة المدنيين للقضاء العسكري - 00:58:08

لما اسماء محفوز اتهمت. اه. تحركت لما علاء عبدالفتاح وكل دول ده شيوعي وده ليبرالي وده مسيحي ومع زلك في انا لا يهمني
حضرتك اختلف معي انتخب غيري. انما عندما يقال اشياء يحل الناس فيها نفسهم محل - 00:58:30

شايف حضرتك اللي قلته لي الان منقولا احتمال طبعا وانا جايز يكون منقولا عن المستشار فلان او غيره انما لما ترجع لو المستشار
طارق البشري لم يقل انا انا تأكدت حضرتك تأكدت خلاص لو انت تأكدت خلاص انا لا اعلم انما جيزو اصله جنس يخطئ ده استاز -

00:58:50
استازنا واستاز الاساتزة بس جايز يخطئ ما فيهاش حاجة يعني انا دي مش حاجة وحشة ولا حاجة وانا جايز اخطئ وعمر بن

الخطاب وابو بكر الصديق يعني اه مش قضية وسيظل بس يعني اؤكد لحضرتك انه انه ده يعني هزا ليس كلام يعني حتى بما فيهم
مشايخ السلفية الذين - 00:59:10

الشيخ حازم. بدل القضاة يعني ولا خلاص؟ لأ. يعني مشايخ السلفية فيما يتعلق بالموقف ككل. اه. الدكتور ياسر برهامي والشيخ
محمد عبدالمقصد حتى ورغم انه ده يعني تعال نشوف الشيخ محمد عبدالمقصود قال ايه وسم ما انا عارف هو قال ايه انا مش عايز

ادخل في مشكلة معلش - 00:59:30
الناس القريبة العسكري القريبين من المجلس العسكري هم الذين قالوها دائمة الالتقاء بالمجلس العسكري. لأ انا يعني عايز اقول انه

هزا يعني لا تحمل الاعلام فقط يعني هزا خلاص موافق - 00:59:50
حمل الاعلام وهحمل القريبين من نشوفهم وبعد كده اعود اليها حضرتك على طول. استاز برهاني حفزه الله قال له طب والدماء  قال
لي الناس هتموت هتموت منذ متى ونحن نعبأ بالدماء؟ انا طبعا اندهشت. ده الشيخ حازم بيقول الدكتور ياسر برهامي. اه. منذ متى

ونحن نعبأ بالدماء - 01:00:07
الناس هتموت هتموت طب ما تعتمدوا بتوع التحرير المتين دول هيموتوا هيموتوا وماتوا في اجلهم. لكن دي هل دي طريقة في

اوضته ده شيء مدهش الكلام ده يا سيدي مسجل - 01:00:29
قلت له ده شيء مدهش. احنا طبعا مسألة الاهتمام بالدماء. دي مسألة خطيرة جدا. ده اول ما يقضى بين الناس يوم القيامة في الدماء

وده حديث رواه الجماعة عن ابن مسعود رضي الله عنه. من المعركة عشان الدماء لا ممكن - 01:00:42
قد يكون هناك انسحاب من المعركة من اجل عدم اراقة الدماء نزرا انه الطرف حاسس انه ضعيف ده كان فقه الصحابة وخالد ابن

الوليد مؤتة نعم. يعني انا بس مش عارف آآ مش عارف اقول ايه. اوهامي قال لك آآ الدماء والقتل يا شيخ حازم. فقلت له انه الناس -
01:00:58

هتموت هتموت منز متى ونحن نعبأ بالدماء؟ يعني هل من اجل ان يكون حازم صلاح ابو اسماعيل رئيسا تسيل الدماء؟ ما هو ده
شعار انا ومن بعض الطوفان صح. بقوله لحضرتك. مش انا بقى اللي بقوله اهو. والناس الزين تحترمه. صح برافو عليك. فعلا كلام

حضرتك مزبوط جميل جدا. الناس فرحانة قوي على فكرة - 01:01:17
فرحانة به لان هم ما صدقوا لقوا الناس دي بتخش على بعض اهو حلو ده حلو يشتغل بيقطعوا في بعض دي المساحة بتاعتنا بقى ده

شغلنا ده حلو ده احنا وصلنا لحاجة فشغل جميل شيوخك والناس الزين تحترمهم وهم يحترمونك يحملونك - 01:01:37
مسئولية الدماء ومزهولين ان انت بتقول لهم احنا منز متى نعبأ بالدماء؟ لا نعبأ بالدماء شيخ حازم. يا عيني شف يا عيني علي والله.
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طيب اسمع بقى الاجابة فصل الخطاب - 01:01:57
كلام ما فيهوش لبس ما فيهوش شك ما فيهوش واحد في المليون. الكلام ده غلط لم يحدث. كويس وهو ما بيقولش ان هو سمعه هو

بيقول انه نقل له والكلام ده - 01:02:11
طب انا بقول انه ما حصلش هو بيقول ان هو حصل. نعمل ايه نعمل اللي انا قلته يجي خمسين مرة. قلت ان فصل الخطاب زي ما

الدكتور قال انه الكلام ده مسجل - 01:02:24
اذيعوا هذا التسجيل وانا اتحدى ان يذيعوا هزا التسجيل لحظة واحدة بس هنبقى هنا في مأزق. يعني في حد هنا بيكزب. يعني يعني

بين قوسين مع مع احترامي الشديد. اه. بس هنا لو انا بحترم - 01:02:36
قوي عقلية القارئ يبقى انا امام مشايخ سلفيين شف في حد بيكزب. يشوف لحزة واحدة. ما انا لو عايز افسر موضوع بانه الكذب

والخيانة والغدر وشيء انما جايز يكون فيه حد آآ لم يكن دقيقا. يعني - 01:02:51
ممكن تفسيرات تبقى آآ مختلفة. لأ الدماء في قضية دماء وتحميل حازم صلاح ابو اسماعيل مع حفظ الالقاب ممكن يبقى دقيق. يبقى

كلام غير يمكن انا غير دقيق يمكن ان انا قلت كده. يمكن هو قال لي مش كده؟ فنجيب التسجيل. ولزلك بس بالكامل مش اتزاع
دقيقتين فيهم مقطع لأ. ليه؟ لان اصل ده - 01:03:11

النقاش هو يقول وانا اقول هو يقول وانا اقول هو يقول وانا اقول فيتزاع بالكامل بسم الله الرحمن الرحيم بيان هام. انني اتحدى ان
يذاع هذا التسجيل واطلب واجيز ان يذاع هذا التسجيل - 01:03:31

اللي بيقول عليه كويس؟ بس الكلام ده كانوا هم لسه راجعين. ما هو ده بقول لحضرتك انهم بياخدوا مننا بياخدوا مننا يعني ايه لسه
كان المجلس العسكري ورئيس الوزراء ده مقابلة ودي مقابلة مقابلين الدكتور محمد عبدالمقصود ومقابلين الشيخ ياسر برهامي

ومقابلين فلان وفلان وكزا واحد منهم. فالحقيقة ان - 01:03:46
مقابلات اللي مستمرة الصبح وبالليل الصبح وبالليل الصبح وبالليل اوجدت تأثير نفسي لا شك لا شك انه كان موجود. وقابله رئيس

وزراء والمجلس العسكري وبتوع المخابرات وغير المخابرات الحربية. فكان فيه تأثير - 01:04:09
لا شك ان هو كان موجود. وهم لم يغيروا ابدا هذا الكلام. انما انا بقول شايف القوة بقول لحضرتك يزيعوا التسجيل يتضح من هو؟

مشايخ سلفيون يحملون صلاح ابو اسماعيل مسئولية الدماء والشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل لا يعبأ - 01:04:28
بزلك ويقول لهم منز متى ونحن نعبأ بالدماء فلتسيل الدماء؟ الناس هتموت هتموت. ما انا بقول لحضرتك اهو انت بقى ده معنى كده
ان انت زعلان كان يصح ما هو خليني اوقعك ما انت كمان راجل شغال انت معنى كده يا خبر ابيض آآ الاستاز وائل الابراشي دلوقتي

يقبل على تاريخه انه كان بيطالب - 01:04:48
اني اسيب الناس اللي في احداث محمد محمود يتقتلوا ما كنت وكنت اسيبهم كنت شايف كده انت؟ لا ما فيش حد آآ احداس محمد
محمود قضية تانية. ايوة ما فيش حد بيقول لك تسيبهم. اسمعوا ايها الجماهير المشاهدين. استاز وائل الابراشي يقول احداث محمد

محمود قضية تانية. قضية تانية غير اعتصامات - 01:05:08
اه اه انصار الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل هنا وهناك. اسمعوا ايها المشاهدون. اه. الاستاذ وائل الابراشي يقول احداث محمد محمود

غير اعتصامات انصار الشيخ حازم ابو اسماعيل عندما استبعد - 01:05:28
اسمع بقى الاجابة. الكلام ده عن احداث محمد محمود. طيب ما هو وانا بكلم حضرتك على انه ده عن طيب ما انا بقول لك بقى اهو انا

بتكلم على انه حالة - 01:05:43
في الصمت وانت لا تطالبني انت بالعكس انت زعلان من الناس اللي سابوا اللي اتقتلوا يتقتلوا. انتم موجهين آآ لوم للاخوان وللسلفيين
انهم سابوا احداس محمد محمود لأ انا بتكلم في تعبيرك بس انت هتموت انا لما اتعامل مع احداس محمد محمود اتعامل بمنطق انه لا

يجوز - 01:05:56
استخدام العنف ضد المتزاهرين ابدا. حتى لو تجاوزوا. انما لما اقول الناس هتموت هتموت. يبقى انا بدفعهم للموت عشوائيا. السادسة
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السادسة او السابعة انت سألتني وانا قلت لك انا لم اقل هذا في هذا السياق وتحديت انكم تجيبوا التسجيل عشان يثبت ان الكلام ده
ما حصلش - 01:06:16

طيب حضرتك سألتني خمس ست مرات وانا جاوبتك خمس ست مرات انا قلت بس لحضرتك انه هنا يبقى في حد بيكزب مشايخ
سلفيين يتهمون شيخ كبير زي الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل حابقى هنا قدام حد يا جماعة بيكزب ما هي دي مأزق برضو انا مش -

01:06:36
عايز حدة التفسير. ما انا بقول لحضرتك اصل يكزب دي كلمة كبيرة قوي. لازم تحط كزا حاجة. جايز تكون انا سمعت جايز اكون انا

قلت الكلام ده في سياق مختلف يجب يكون هم في عدم دقة عنده عدم دقة عندي ما ينفعش تترجم الحاجة اللي حصلت ترجمة
عشان توقع اتجاه. انا عارف - 01:06:56

انه انه الناس عايزة توقع الاسلاميين بس. لحزة واحدة. خلاص. ما احنا بنقول على الليبراليين انهم فشلوا واحنا نغير مكتب يعني. ده
مش بس ده دول ما عادش انت قريت وسيقة العهد اللي مطلعينها امبارح ولا اول امبارح دي؟ اه محبطة ومؤلمة. محبطة؟ دي مشينة.

هنتكلم فيها بس دلوقتي - 01:07:16
يقول الرسول صلى الله عليه وسلم آآ يعني فيما يتعلق ببناء الماء انما بنيت المساجد لما بنيت له. المساجد شيخ حازم لا استغل في

المعارك الشخصية والانتخابية. يعني انا عايز اشوف ازاي الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل داخل المسجد ويتحدس عن قضية والدته -
01:07:36

وصلوا بدأوا يقولوا دلوقتي دلوقتي اعترف بحق بالاقامة اشقاؤه واقامة والدته ومش عارف ايه. بعد ما كان بينكر الجنسية وانا اقول
لهم ايها المخرفون هو انتم جبتم حاجة ما كنتش معروفة قبل كده؟ ده احنا طلعنا على التليفزيون - 01:07:55

مر في سهرة لمدة ساعتين كاملتين. ومرة في برنامج مدته ساعة كاملة. وعرض هذا الكلام عندما عندما حدثت واقعة ان والدتي عليها
رحمة الله اسلم على يدها خمستاشر واحد في جامعة امريكية - 01:08:35

عندما كانت تناقشهم في مسألة الاسلام وما هو الاسلام؟ الله اكبر. فعرضت هذه القناة هذه السهرة وذكرت فيها وانها متزوجة من
مصري وانها وانها وانها وان الوالدة حصلت على الاقامة هناك وانها تقوم - 01:08:55

تدريس في هذه الكورسات الخاصة دراسات العربية والاسلامية كل هذا الكلام مخفوف  بعد ان توفي ابي وتزوج ابناؤها جميعا
وتخففت من مسئوليتها اصبحت بتسافر هناك شهرين تلاتة في زيارة وترجع وبعدين تروح هناك شهرين وترجع شهرين خمس شهور

وترجع خمس شهور - 01:09:15
كما يحدث وحتى لا يكون الامر ده شيء طبيعي. عرضة لكل مرة نروح نقف في طابور السفارة وناخد تأشيرة دخول اخذ بناء على

جنسية ابنتها حق الاقامة الذي شيخه حازم هنا اللي انا اقصده انه استخدام - 01:09:55
المسجد واستغلال المسجد. المساجد لا تستغل في قضية شخصية ان انا اقعد اشرح قضية والدتي. والا كمان اسمح لي منى اخلي كل

منافس انتخابي لك يا استخدم نفس المسجد في الدفاع عن نفسه وفي الدعاية انتخابيا لنفسه وفي الدفاع عن قضاياه الشخصية.
ايه دخل المسجد بقضية والدة حضرتك - 01:10:15

جميلة. مازا استغل المسجد في قضية شخصية؟ اولا دي بقى حاجة جديدة حضرتك بتصدر فتاوى دلوقتي. لأ ده المشايخ احتجوا
عليك يعني انا يعني. لحزة واحدة بس. خليني اقول لحضرتك الشيخ - 01:10:35

يوسف البدري. اه. آآ احتج على هزا الاسلوب وقال انه لا يمكن استخدام المساجد بهزا الشكل. وقال طبعا انه لو كنت حريصا على اه
الرئاسة في هزا باطل يعني انه اه فكرة انه اه اه حتى اه من يطلب الولاية لا يولى يعني انت ساع للولاية وللمنصب - 01:10:45

طب لكن خليني في الجزء الاول استخدام المساجد آآ احنا عشان فهمية الدين غلط خالص بنلخبط وزارة الاوقاف انتقدت بشدة وان
لن نسمح بزلك. امال انت متصور ان وزارة الاوقاف - 01:11:05

دي خلاص تغيرت بقوا دلوقتي انصار حريات ولا ايه؟ ما هو طول عمرهم كده. يعني اقعد تلات ساعات في الجامع بدل ما اكلم الناس
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عن الاسلام اكلمهم عن قضية اه لحظة واحدة. انت حضرتك سألت سؤال خليني اجاوبه بقى - 01:11:20
تصور بقى ما بقول لحضرتك ناس عشان ما يعرفوش الاسلام تلاقيهم بيألفوا عارف الرسول عليه الصلاة والسلام. عليه الصلاة والسلام.

لما الناس اتكلموا في قضية والدته او في قضية زوجته او في قضية بنته او في قضية متبناه في الاربع وقائع دول - 01:11:35
راح اتكلم عن القضية دي فين؟ في المسجد في الاربع قضايا. يعني قضية مسلا اشهرهم حادثة الافك بتاعة زوجته. السيدة عائشة.

وانت مش عاوز تعمل انه انه فيه فارق بين بين - 01:11:55
موقفين ما حدث للرسول صلى الله عليه وسلم هو نفسه ما حدس للشيخ حازم فاكر ان الشيخ حازم ده يساوي حاجة جنب الرسول
يعني ما هو انت حضرتك انت فاهم كده فرقا بين الموقفين. لأ ده كلمك انت. يبقى كان اللواء عمر سليمان من غير ما تسمع الاجابة -

01:12:10
تنتج خيرت الشاطر طريقة لطيفة قوي. طريقة ان حضرتك تستنتج لوحدك. يعني اجاوب وبعدين استنتج. اتفضل آآ هو ده الصح.
الصح ان المساجد في الاسلام زي ما قلت لحضرتك في في الاربع وقائع دول وقائع الرسول حصلت في بيت الرسول لبيت الرسول

لبيته - 01:12:30
فكان يخرج الى المسجد ويتكلم. هذا الكلام حدث ايضا للصحابة. ولزلك اسلاميا اسلاميا هذا الكلام طبيعي. طبيعي اقعد تلات ساعات

في المسجد يا شيخ والدتي لو قعدت ربع ساعة يبقى صح وتلات ساعات يبقى غلط احنا بنتكلم صح ولا غلط كمبدأ. لكن - 01:12:52
ايضا المسجد انا ما كنتش رايح ادي درس عن قضية والدتي. انما انا باسأل لما باروح بتيجي باتكلم كلمة مسلا مدتها نص ساعة ساعة

الا ربع ربع ساعة زي ما يجي وبعدين يأتيني اوراق فيها اسئلة - 01:13:13
فانا بجاوب الاسئلة دي. فقد يأتي من ضمنها هذا السؤال. لأ ده المحاضرة كلها. ما هو بعتنا مندوبا وسجل وانا موافق على كده كل

اللقاء كان عن ازمة آآ جنسية والدة حضرتك. بعت مندوبا وسجل هو انت اكتشفت حاجة خفية؟ ما هي دي - 01:13:28
معلنة بقول لحضرتك حاجة مش حضرتك بعت مندوبا فاكتشف انه انه التسجيل موجود فانا بقول لك ما هو موجود عندي. طب ما انا

باقر ده موجود على النت اي واحد دلوقتي يعني انت آآ لو طلعت لك مئات المشايخ يتحدسون على انه لا يجوز استخدام -
01:13:48

شخصية خصمك نفس المساحة داخل نمرة اتنين دي بقى هي الصح برافو عليك هي نمرة اتنين وحول المساجد في معارك انتخابية
نعم مش مش مش عارف لحظة. انت موافق انه الخناقات الانتخابية انقلها للمساجد - 01:14:08

عايزني اجاوبك؟ اه اتفضل طيب. انا بقول لحضرتك اهو. المساجد مش علشان انت تعمل مسلا يوم السبت مسلا تدعو عمرو موسى
يوم الحد عبدالمنعم ابو الفتوح يوم الاتنين سليم اللي لعبوا يوم التلات مسلا بتعمل كده في الجامعة بتعمل كده في النادي بتعمل كده

في قاعة مؤتمرات بتعمل كده في جمعية بتعمل - 01:14:25
والمساجد هي الوحيدة اللي يفرض عليها الخرس؟ لأ. شرعا شرعا اساسا. المسجد ايوة. ادعو احمد شفيق انا دلوقتي على الهوا انا

شف انا بقول لحضرتك اهو انا اوجه دعوة حقيقية الى الفريق احمد شفيق ليأتي الى المسجد ليتكلم الى - 01:14:45
الناس انا هحول المساجد لساحات انتخابية شيخ حازم عفوا انا مالي وحضرتك مالك انت ما لكش دعوة انت انت مش بتدي فتوى.

الفتوى ان المسجد دي مش معركة انتخابية. ما انا مش جايبهم قصادهم متنافسين قضية حضرتك معركة انتخابية. هي تتعلق -
01:15:05

باستبعاد اللجنة العليا لانتخابات ولذلك المساجد في الاسلام تتناول فيها القضايا العامة بشرط ان القضايا العامة ليست القضايا
الشخصية. دي قضايا عامة هو انا رحت جبت قضية ان احنا نزلنا بطاقة التموين ما لقيناش الزيت في - 01:15:24

احسن يا شيخ ان شاء الله المرة الجاية ابقى اعملها انت انما دي قضية المسجد تعال اتكلم انت في القضية دي انما انا بكلمك في
الموضوع ان القضايا دي يطرح في المسجد - 01:15:39

تطرح ماذا شرعا شرعا ما دام بتنزه المسجد عن التشاتم رفع الاصوات عن الخلاف عن كزا انما انا ممكن اخلي برنامج المسجد ان انا
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بدعو كل واحد من المرشحين التلتاشر للرئاسة في يوم من الايام ليلتقي بالناس وليتكلم معهم. اصلا شرعا. قانونا ده حاجة تانية لان
قانونا اصل ده ما حصلش. يعني ده ما حصلش - 01:15:51

ان ده لقاء ما لوش دعوة ده لقاء قديم جدا. واستمر من قبل الانتخابات وفي الانتخابات وبعد الانتخابات وهيفضل مستمر ومستمر
لغاية دلوقتي دلوقتي يعني خلينا القضية فرض الخرس على المساجد ده المساجد في المعارك الانتخابية انا بعتبرها - 01:16:11
يعني اسمح لي ازا كنت بتظهر وانا استطيع ان انا اعمل فيها نقاش بين المشايخ فيما بعد لانه احنا اتفقنا انه ما فيش هناك لكن انا

اهنئ حضرتك على اصدار فتاوى. انت دي حاجة جميلة جدا. انك بتطلع دلوقتي فتوى بانه ما الذي يجوز وما الذي لا يجوز. لا يعني
انت حضرتك - 01:16:31

شايف انه يجوز اقتحام المساجد في المعارك الانتخابية واجيب المرشحين المتنافسين كل واحد يتكلم داخل المسجد شوية ونعرض
الخلافات الانتخابية كلها داخل المساجد الاجابة واضحة انه لما توفي عمر اصبح هناك ستة مرشحين بعده - 01:16:51

حدثت هذه النقاشات على رؤوس الاشهاد في المسجد الى ان وصل عبدالرحمن بن عوف واختار في اخر اليومين اتنين اللي هم
عثمان وعلي ثم اختار عليا. احنا علشان عايزين الفكر المنفلت من الاسلام الفكر العمومي - 01:17:11

ليبرالي او تحرري او اي شيء هو اللي يحكم على دور العبادة فاحنا ولغاية دلوقتي الانبا شنودة قبل ما يموت كان حتى في حواراته
في الكنيسة يتناول حتى احداث مرضه. حتى احداث انه راح امريكا ولا وقع ولا طلع ولا نزل. حتى القضايا السياسية حتى القضايا

العامة - 01:17:31
اصبحنا نتكلم ان الكنيسة تتكلم في هذه الاشياء انما المسجد اخرس ايها في برنامج الحياة ان احنا كل يوم بنقول انه التصويت

طائفي وانه الكنيسة للاسف الشديد تعطي تعليمات يعني انا ضد هزا وزاك. بس خليني اخد آآ انا بس عايز حضرتك لو سمحت في اي
وقت - 01:17:51

وضع كن اشد علي واشد على اي حد ما فيش مشكلة. بس نلاحز المادة الاولية اللي هي المعلومة ان تكون فعل هي الايه الموجودة.
عارف ده؟ يعني هل هل هزا الحديس لم يكن داخل المسجد؟ كان داخل المسجد. هزا الحديث كان داخل المسجد هزه القضية -

01:18:11
بين المشايخ ساطرحها في في حلقة قادمة او الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل بيقول نعم يمكن ان تتحول المساجد الى ساحات

للمعارف انا ما قلتش يمكن انا قلت يجب يجب ان تحرم كلهم للمساجد وآآ نعمل آآ المعارك الانتخابية - 01:18:31
معلش عشان اضبط العبارة انا ارى ان حرمان المساجد من انها تكون هي مكان لالتقاء المرشح بالناس مع السماح بهذا كل النوادي

والجامعات والجمعيات. طيب. والكنائس وكل هدد الاعلاميين بان عليهم ان يعتزروا خلال تمانية واربعين ساعة - 01:18:51
عندهم اي شيء ولو بسيط يقدروا يقدموه. كانوا قدموه انما حتى المستندات المقدمة كلها عبارة عن اشياء من عند انفسهم ودي عاملة

عارفين زي ايه عاملة زي الجن كده. عارفين الجن طبعا انا عارف ان الجماعة بتوع الاعلام اياهم هندي لهم احنا فترة بسيطة يومين
تلاتة - 01:19:14

فاما ان يعتذروا لنا اعتذارا واضحا واما في الحقيقة يعني مش ممكن يعني يعني تمانية واربعين ساعة اما ان يعتذر عما قالوه
واعتذار واضح وصريح واما يعني يستحقون الحقيقة لانه اللي حاصل منهم ده نوع من واحد يقول لك واكتشفوا دلوقتي اهم

اكتشفوا ايه؟ اهو دلوقتي امتلأ النت بالحلقات اللي اللي - 01:19:34
لذكرت ان الكلام اللي هم بيقولوا ان هو اكتشفوه ده موجود من ساعتها. وواحد وهكذا يعني. موجود وعلى التليفزيونات فهما عاملين
زي الجن بقى. الجن بيقولوا ايه؟ الجن طلعوا للسماء سمعوا كده فوق من الملأ الاعلى. فسمعوا بعض الحاجات الصحيحة - 01:20:04
هينزلوا يقولوا الحق امال بضاعتهم تروج ازاي؟ فبقى ياخد حتة من الحق ويخلطها بكثير من الباطل ولما يمشيها في السوق وحاجة

منها تحصل يقوم الناس يقولوا ياه اللي قالوا طلع صح اهو. والباقي كله باطل. يخلط الحق - 01:20:24
الباطل وانا سمعنا لانه طلعوا وانا كنا نقعد منها مقاعد للسمع. فهم اخذوا الجزء الحقيقي من حياة والدتي رحمها الله التي اكرمها الله
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خلطوه بهذا الباطل الصغير من اجل ان هم والله اعلم. الله! ايش عرفنا هيعملوا ايه بكرة وبعده - 01:20:44
انما اعطيت الاعلاميين مهلة تمانية واربعين كان من ضمنهم برنامج الحقيقة والاستاز وائل الابراشي بس انا في الاخر قلت زي بعضه

يعني لأ اه وايه اللي ايه بقى كنت هتعمل فينا ايه؟ لا ابدا مش في مش في يعني اصل شف حضرتك اولا - 01:21:04
المحطات الفضائية الموجودة كلها تقريبا ملك لرجال اعمال من اللي هم آآ بتوع النظام السابق. يعني من اصحاب المصالح مع كلها. من

اصحاب المصالح مع السابق ووصلتني معلومة لا شك انها وصلت حضرتك مش مهم تنكرها او او تثبتها عشان ما يبقاش فيه حرج -
01:21:22

انه تم الاتفاق فعلا بين جهات امنية وبين بعض المحطات التلفزيونية والبرامج لتهيئة الجو لهذا الكلام اللي يحصل بالاسم على فكرة.
يعني بالاسم يعني فلان الفلاني والبرنامج الفلاني وكزا بس مش عايز - 01:21:44

زي ما كان بيحصل زمان اتنين من اليسار يختلفوا انت مباحس انت امن دولة اعرف ان هنا انا قدام قضية اخشى كمان ان يكون
تقصد كمان من من كلامك اتهامنا نحن - 01:22:04

مش انت حضرتك ما عنديش معلومات عنكم خالص. يعني اننا لسنا من دعاة النظام السابق وكنا ضده ليس عندي بهذا الشأن عن
البرنامج ده ولا عن حضرتك عشان بس يبقى واضح ان الكلام مش مقصود به انت. اه. خالص. انما آآ لا شك ان فيه تلات حاجات -

01:22:19
اولا زي فعلا محطات تليفزيونية فعلا تابعة مملوكة لرجال الاعمال من نظام من رموز الاصيلة. وهذه تمارس مسألة تهيئة الاجواء

للاعدام المعنوي لشخص بناء على معلومات كلها غلط. القاضي حكم لصالحه انسى - 01:22:39
قاضي مش عارف ايه السؤال بس انا عندي هل يغضبك كلام الدكتور احمد عكاشة اا معرفش انت حضرتك شفتو ولا لأ هو كان قال
مانشيت انا مستعد لعلاج الشيخ حازم ابو اسماعيل فورا قال لو جاءني الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل لقدمت له يد المساعدة هو

الدكتور احمد عكاشة الطبيب النفسي الشيعي يعني يقول - 01:22:59
شايف كده انه الشيخ حازم عنده ازمة هوية وانه الانسان الزي يحتاج للكزب زي ما هو بيقول يعني انسان ضعيف ولا يلجأ للكزب الا

ازا كان في موقف ضعيف وازا كانت المصداقية هي شعار البشر جميعا فمن باب اولى ان يكون الصدق وشعار رجال الدين آآ او حتى
من يرتدون عباءة - 01:23:19

وقال انه اما عن انصار الشيخ حازم فمعزمهم من الاميين فكريا يعني. ده آآ تحليله وده مانشيت كان في صحيفة اكتوبر مستعد مجلة
اكتوبر مستعد لعلاج الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل فورا - 01:23:39

الدكتور احمد عكاشة. طيب انا برضو مرة تانية باحتاط انه قد لا يكون قال هذا الكلام وقد يكون قاله بطريقة اخرى وقد يكون
الصحفي ترجمه بهذه الصورة لان الحقيقة ده اللي انا بشوفه ان كل ما كل ما تنشره الصحف من مانشيتات الحقيقة بيبقى اه اه -

01:23:55
يعني مش صحيح يعني هم بيقولوا من عندهم كتير. اه. اه لو كان صادقا وهو لم قال هذا الكلام فانا ادعو التاريخ وادعو الشعب ان

يحفظ هذا الكلام يحفزه. ان فلان قال هذا الكلام في وقت من الاوقات واقول له ما شاء الله على شرف الطبيب - 01:24:15
الذي يقول هذا الكلام على رؤوس الاشهاد ما شاء الله عليه. ايه الشرف ده كله؟ ايه الطب الهايل ده كله؟ ايه هي دي كلها. واقول له

في نفس الوقت طيب والله انا يعني آآ اتوجه اليه بدعوة يشرفني اهلا وسهلا نجلس فيها سويا - 01:24:35
وانا اكون سعيد وعلى فكرة انا مستعد برضو ان انا اقابله على التليفزيون لان انا احب انما اقول ما هذا الشرف ما طرف الاطباء ما

لهم ناس بقوا شرفاء قوي كده. ثم النقطة الاخيرة انه اعتمد على معلومات ازا كان قال لاني بتحفظ للمرة التانية - 01:24:55
ما يكونش قال عشان ما المسش حد. اه اصل انا طالما انه لم يتم نفي هزا الكلام خلال عدة ايام. والله انا ما بعملش كده لان انا ما انا

نفسي ما عنديش وقت للناس - 01:25:15
انما انا عايز اقول ازا كان قال هزا الكلام اقول له يعني انعم واكرم بسمعة لاولادك ان ابوهم اعتمد على على القضاء اثبت انها انها ايضا

https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513200
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513201
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513202
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513203
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513204
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513205
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513206
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513207
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513208
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513209
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513210
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513211
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513212
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513213
https://baheth.ieasybooks.com/media/391035?cue=20513214


غير صحيحة. انا عشان التتر نزل كفاية بقى عشان ايه التتر ده - 01:25:25
احنا ما بحبش اتكلم والتتر نازل بحب الناس يتفرجوا على التتر شايف حازم صاحبه اسماعيل بتوجه اليك بالشكر وعموما هو توقع
الا يصدر الحكم غدا توقع يعني انه حتى لا يؤدي زلك الى افساد الطبخة التي اوشكت على الانتهاء والتي اعدها المجلس العسكري.

الشيخ حازم الف شكر وغدا هنكون معكم في يوم مفتوح - 01:25:45
اه يتعلق الحكم الزي سيصدر ضد الرئيس السابق ونجليه ووزير الداخلية الاسبق وستة من كبار مساعديه معكم غدا ان ان شاء الله -

01:26:05
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